
 ســتون یادداشــت خوانندگان به بیــان نظریات  و 

حرف های مــردم در حوزه های مختلف می پردازد 

که الزاما مورد تأیید روزنامه نیست. شما مخاطبان 

گرامی روزنامه خراسان رضوی می توانید مطالب، 

یادداشت ها و دلنوشته های خود را برای ما ارسال 

کنید تا در همین ستون منتشر شود.  مطالب خود را 

به شماره تلگرام  09393333027 ارسال کنید.

یــادداشــت خــوانــنــدگــان

نام مستعار: معین رضایی پور

درمان، اولویت است یا آموزش؟
حدود 2 ماه اســت به دلیل اتفاق ناگواری کــه برای مادرم 
رخ داده، درگیر رفت و آمد به بیمارســتان و مطب پزشکان 
متخصص هستم. متاسفانه به دلیل نبود رسیدگی تخصصی 
در یکی از بیمارستان های خصوصی شهر و توجه بیشتر آن 
ها به خدمات هتلی و همچنین توصیه نزدیکان و آشنایان، 
مجبور به انتقال بیمارم به بیمارســتان دولتی قائم شــدم، 
بیمارســتانی که در خصــوص بیماری مــادر مــن، یکی از 
بیمارســتان های تخصصی و مجهز در شــرق کشور است، 
اما از آن جا که پرداخت هزینه در بیمارســتان های دولتی 
قابل مقایسه با خصوصی نیست، پزشکی که در بیمارستان 
خصوصی شخصا اقدام به عمل جراحی مادرم کرده بود در 
این بیمارستان دولتی، خودش به بیماران رسیدگی نمی 
کرد و آن ها را به دست رزیدنت ها و انترن ها سپرده بود و فقط 
در صورت لزوم به ارائه راهنمایی های پزشکی و مراقبتی به 

این افراد می پرداخت. 
همین موضوع باعث شــده که روند درمان بیماری مادرم، 
به علت بروز برخی اشتباه های این پزشکان تازه کار که در 
حال آموزش دیدن هستند، بســیار طولانی شود. وقتی از 
مسئولان آن بیمارســتان ســوال کردم که چرا بیمار من به 
صورت آزمون و خطا در حال درمان است و خود متخصص 
که دکتر اوســت بیمــار را ویزیــت نمی کند، پاســخ جالبی 
دریافت کردم، یکی از این مسئولان به من گفت: اینجا مرکز 
آموزشی، پژوهشی و درمانی است و این اسم بیانگر این است 
که اولویت در این مرکز با آموزش و پژوهش است و درمان در 
اولویت سوم قرار دارد! شاید جواب تعجب برانگیزی باشد، 
ولی من چنیــن جوابی را دریافــت کردم.حال این ســوال 
را دارم که آیا واقعا به نظر مســئولان درمانی مــا، درمان در 
چنین مراکزی در اولویت سوم قرار دارد؟ آیا آموزش مقدم بر 
درمان است؟ مگر افرادی که بیماران خود را به چنین مراکز 
درمانی می آورند آن ها را به عنوان نمونه آموزشی در اختیار 

بیمارستان قرار می دهند؟

اینجا حوالی بست نواب صفوی است که فاصله آن تا درهای ورودی حرم 
مطهر حدود 50 متر می باشــد و طبیعتا تردد زوار و شهروندان از این جا 
زیاد است، متاسفانه تعداد زیادی از شــهروندان هنگام عبور از این چاله 
دچار مشکل می شوند. آیا در محدوده پر تردد زوار که آینه شهرمان است، 
پیاده روها باید اینطور باشــد؟ لطفا پیگیری کنید تا مشکل سریع تر رفع 

شود و اتفاقی برای شهروندان رخ ندهد.

برای ترغیب مردم به استفاده از دوچرخه های عمومی خواهش می کنم 
خدمت رسانی را بهتر کنید. چند روز پیش ساعت حدود هشت و نیم صبح 
وقتی به ایستگاه میثاق 57 رسیدم و خواستم دوچرخه را تحویل دهم با 
در بسته ایستگاه مواجه شــدم و حتی چندین بار با شماره 36163 هم 
تماس گرفتم که اپراتور می گفت شماره مشترک مورد نظر  مسدود می 
باشــد، پس از آن با 137 تماس گرفتم که آن ها هم گفتند دوچرخه را به 

ایستگاه دیگری ببرید!

حامد حلیمی/شهروندخبرنگارمهدی رجب نیا/شهروند خبرنگار

وضعیت نامناسب پیاده رو در 
نزدیکی حرم رضوی

در بسته ایستگاه دوچرخه عمومی

دوربــیــن خــوانــنــدگــان

بــرای اســتــحــضــار مــردم

 نمابر: 37626501 051

مسئولان و مدیران روابط عمومی سازمان ها می توانند پاسخ های خود به پیامک های مردم 
را از طریق پست الکترونیکی  kho.razavi@gmail.comبه روزنامه خراسان  رضوی ارسال 
کنند. پاسخ  مسئولان به پیامک های مردمی، روزانه در همین ستون منتشر خواهد شد و 

به استحضار مردم خواهد رسید.

اتوبوسرانی

»اتوبوس مســیر 7 ، ســاعت یک و ربع در 
بولوار امامت، مسافران را منتظر در اتوبوس نگه 
داشــت تا از نانوایی نان خریداری کند! آیا این 
رفتار راننده های اتوبوس توجیه پذیر اســت؟ 

لطفا رسیدگی و از تکرار آن جلوگیری شود«
    از شهروند محترم تقاضا می شود به منظور 
بررســی دقیــق تر شــکایت مــورد اشــاره کد 
اتوبوس به همراه شماره خط را به شماره تلفن 
33235 اداره بازرسی سازمان اعلام نمایند 

تا امکان رسیدگی دقیق تر فراهم باشد.

»ساخت ایستگاه های اتوبوس در منطقه 
طلاب و خیابان وحید مشهد، نیمه کاره مانده 
و شــهرداری کاری نمــی کنــد. از شــهرداری 
منطقــه و اتوبوســرانی درخواســت می شــود 

نسبت به تکمیل ایستگاه ها اقدام کنند«
    به اســتحضار شــهروند محترم می رساند 
عملیــات ســاخت و تکمیــل ایســتگاه هــای 
اتوبــوس مطابق برنامــه زمان بندی تــا پایان 

خردادماه انجام خواهد شد.
الیت

»خودم شاهد بودم که مامور الیت با پلیس 
تماس گرفت تا بــرای جریمــه خودروهایی که 
شارژ الیت نداشــتند، اقدام کند. در حالی که 
پلیــس راهــور مــی گویــد ایــن کار خــلاف و 

غیرقانونی است.« 
   بــه اســتحضار می رســاند، محــل فعالیت 
پارکبان و پلیس راهور هر دو در معابر ســطح 
شهر است و رویت شــدن پلیس و پارکبان در 
یک معبر دال بــر هماهنگی بیــن آنها جهت 

اعمال قانون نخواهد بود.
وظیفه پارکبان صرفا ثبت پلاک و زمان پلاک 
) و نه کسر شارژ( و نیز شارژ پلاک خودرو بوده 
و برای خودروهایی که شــارژ کافــی ندارند، 
رســید اخطار اعتبار صادر می کنــد و وظیفه 
پلیس راهــور هم هدایــت و کنتــرل ترافیک 
شهری و در صورت نیاز اعمال جریمه قانونی 

برای متخلفان است.
طبق بنــد 15 مــاده راهنمایــی و رانندگی، 
توقف بــدون پرداخــت هزینــه در معابر تحت 
پوشــش مدیریت پــارک حاشــیه که توســط 
مدیــران شــهری و شــورای عالــی ترافیــک 
انتخاب مــی گردند، بــه منزله تخلــف پارک 
ممنوع بوده و فقط پلیس راهور ) و نه پارکبان( 

می تواند جریمه نماید.
اما این که دیده شــده پارکبان با پلیس راهور 
تماس تلفنی جهت هماهنگی جریمه، داشته 
است، سندیت ندارد و پارکبان ممکن است با 

هرکس دیگری تماس گرفته باشد.
شهرداری منطقه 6

»قــرار بــود تا پایــان ســال 95 طبــق قول 
شــهردار منطقــه 6، خیابــان محمدآبــاد 32 
آسفالت شــود ولی ظاهرا شهردار منطقه فقط 
وعده مــی دهد و تاکنون اقدامی انجام نشــده 

است.«
   به اســتحضار مــی رســاند:دلیل تاخیر در 
اجرای این پروژه شــرایط نامناسب جوی در 
ماه های آخر سال 95 بوده که خوشبختانه با 
بهتر شدن هوا، عملیات عمرانی طرح مذکور 
آغاز گردیده و تا پایان اردیبهشت ماه به اتمام 

خواهد رسید.

پاسخ آب منطقه ای به گلایه کارکنان خط انتقال آب سد دوستی از پرداخت نشدن چندین ماهه مطالبات 

شنبه آینده  یک ماه از حقوق عقب افتاده پرداخت می شود 

  آب منطقه ای

محمد امین شرکت اول

موضوع معوقات کارکنان خط انتقال آب ســد دوســتی از 
آن دست موضوعاتی است که تا کنون چندین و چند مرتبه 
توســط خبرنگاران گروه حــرف مردم روزنامه »خراســان 
رضــوی« از مســئولان شــرکت آب منطقــه ای پیگیــری 
شده اســت و هر بار مسئولان این شــرکت، وعده پیگیری 
موضــوع را داده انــد. در آخریــن پیگیری انجام شــده که 
در تاریخ 21 آذر ماه ســال گذشــته در صفحه حرف مردم 
منتشر شــد، محمد دانش مدیر روابط عمومی شرکت آب 
منطقه ای اســتان، ضمن تایید وجود معوقــات پرداختی 
به کارکنان در این باره اعلام کرد کــه »حدود 120 نفر از 
کارگران یک شــرکت پیمانکاری که با شرکت آب منطقه 
ای خراســان رضوی در زمینه انتقال آب از سد دوستی به 
مشهد قرارداد دارند، 5 ماه است معوقات خود را دریافت 
نکرده اند. ما از زمان بروز این مشــکل به طور جدی پیگیر 
موضــوع معوقات بوده ایم و این طور نیســت که نســبت به 
آن بی تفاوت باشــیم و برای آن کــه بتوانیم تاحــدی از بار 
مشــکلات پیــش روی کارگران مذکــور بکاهیــم با تلاش 
فراوان توانســته ایم معوقات آن ها را تــا پایان تیرماه یعنی 
معوقات یک ماه فراهم کنیم و سعی می کنیم به حساب آن 
ها واریز کنیم. اما درباره چند ماه باقی مانده همچنان در 
حال تلاش هستیم تا بتوانیم مشکل را رفع کنیم. در زمینه 
اعلام زمان واریز مطالبات باقیمانده نیز نمی توانیم زمان 

دقیقی را اعلام کنیم.«
حال پس از گذشــت بیش از چهــار ماه از وعــده پرداخت 

باقیمانده مطالبات این کارکنان، بار دیگر به سراغ محمد 
دانش، مدیر روابط عمومی شرکت آب منطقه ای خراسان 

رضوی می رویم تا مشکل این کارکنان را پیگیری کنیم.

تا شنبه آینده یک ماه حقوق عقب مانده را 	 
پرداخت خواهیم کرد

وی با بیان این که شــرکت »کاوش پی« تا تاریخ هفتم دی 
ماه سال گذشــته، پیمانکار شــرکت آب منطقه ای در این 
پروژه بوده اســت، می گوید: پــس از این تاریخ مــا پروژه را 
به شرکت آب و فاضلاب مشهد واگذار کردیم و تمام بحث 
وجود این معوقات مربوط به بازه زمانــی قبل از انجام این 

واگذاری است.
دانــش با اشــاره به این کــه میــزان بدهکاری شــرکت آب 
منطقه ای به شــرکت پیمانکار این پروژه حــدود دو ماه از 
مطالبات کارکنان اســت، درباره پرداخــت این مطالبات 
می گوید: تا شنبه هفته آینده مطالبات یک ماه حقوق این 
کارکنان را به آن ها پرداخت می کنیم و یک ماه دیگر آن را 
هم، پس از بررســی دوباره میزان بدهکاری و تعیین مبلغ 

آن، پرداخت خواهیم کرد.
وی تصریــح مــی کنــد: تمامــی ایــن پرداختی هــای ما از 
اعتبارات طرح های عمرانی شرکت بوده و از سمت تهران 
و دولت تا کنون بــرای اجرای این پروژه ریالی به شــرکت 
آب منطقه ای خراسان رضوی پرداخت نشده است و الان 
هــم از اعتبارات جــاری و حــق و حقوق کارکنان رســمی 
خودمــان، در حال هزینه کــردن در این طرح هســتیم که 
البتــه کار خلافــی هم اســت، ولی فقــط به دلیــل این که 
این افراد به حقوق خودشــان برســند این اقــدام را انجام 

می دهیم.

آب منطقه ای هیچ تعهدی نسبت به کارکنان 	 
شرکت پیمانکار نداشته است

در ادامه از وی درباره اقدام متقابل شرکت آب منطقه ای در 
مواجهه با متعهدنبودن شرکت پیمانکار به یکی از بندهای 
قرارداد خود مبنی بر الزام شرکت پیمانکار بر پرداخت حقوق 
کارکنان حتی در صورت پرداخت نشدن مطالبات به مدت 
ســه ماه ســوال می کنیم که دانش در پاســخ می گوید: ما به 
تعهداتمان به این شرکت عمل کردیم و هیچ تعهدی نسبت به 
کارکنان آن شرکت نداشته ایم، قسمتی از مطالبات پیمانکار 
را در عوض پول نقد به صورت اسناد خزانه پرداخت کردیم و 
حال ممکن است این پیمانکار نتوانسته این اسناد را نقد کند 
و به همین علت این معوقات به وجود آمده است و گرنه ما هیچ 
ارتباطی با کارکنان آن شــرکت نداریم و آن هــا هر کاری که 
بخواهند می توانند انجام دهند، وظیفه نظارتی که بر عهده 
ماست در قسمت اجرای پروژه است، نه در ریزه کاری هایی 
مانند این و در حال حاضر هم این موضــوع در حال پیگیری 

است و مابقی مطالبات پیمانکار را هم پرداخت می کنیم.

معوقات حقوقی کارکنان را مستقیم به حساب 	 
خودشان واریز می کنیم

مدیر روابط عمومی شــرکت آب منطقه ای اســتان درباره 
اقداماتی که کارکنان این شرکت پیمانکاری برای مطالبه 
حقوق خود انجام داده اند، می گوید: ایــن کارکنان علیه 
شرکت پیمانکاری طرح شکایت و تمام حساب های مربوط 
به آن را هم مســدود کرده اند و هنوز هــم در حال پیگیری 

موضوع هستند. 
وی می افزایــد: ما هــم وظیفه خــود را مبنی بــر پرداخت 
حق و حقوق آن شــرکت انجام می دهیــم و در حال حاضر 
هم مقــداری پــای خــود را فراتــر گذاشــته و گفتــه ایم که 
این مطالبات را به حســاب این شــرکت پیمانــکاری واریز 
نمی کنیــم و به صورت مســتقیم بــه حســاب کارکنان آن 
شرکت واریز می کنیم که البته این کار خلاف است ولی ما 
برای این که مطالبات این کارکنان پرداخت شود، خلاف 
می کنیم و مطالبات یک ماه بعد را هم که در آینده بخواهیم 

پرداخت کنیم به همین طریق پرداخت خواهیم کرد.

»قابل توجه مسئولان محترم اســتان، شــرکت آب منطقه ای هنوز هیچ اقدامی برای پرداخت حقوق معوقه 
کارکنان خط انتقال سد دوستی که از شهریور سال گذشته پرداخت نشده، انجام نداده است.«

»مدیران آب منطقه ای استان شاید فراموش کرده باشند، پیمانکار سابق شــما در خط انتقال سد دوستی 5 
ماه مطالبات سال گذشته کارکنان زحمتکش خط انتقال آب سد دوستی را هنوز پرداخت نکرده و نمی کند. 

رسیدگی کنید.«

حــرف مــردم
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مخاطبان گرامی، ستون»برای اطلاع مسئولان « صدای شما را به صورت مستقیم به اطلاع مسئولان استان می رساند.

شما مخاطبان گرامی روزنامه خراسان رضوی 

می توانید سوژه ها، مطالب، یادداشت، 

دلنوشته و عکس های خود را برای صفحه 

پیگیری حرف مردم ارسال کنید. 

راهنمایی و رانندگی
  یک طرفه شدن طبرسی شمالی 12 که خیابانی 20 متری 
است، مشکلات زیادی از قبیل تصادف با خودروها و دانش آموزان 
چندین مدرسه در طبرسی شمالی 10 را موجب شده است. لطفا 

به گوش مسئولان برسانید.

آب و فاضلاب
  یک واحد آپارتمان از یک مجتمع 7 واحدی خریدم، پول امتیاز 
آب و فاضلاب را پرداخت کردم و درخواســت کنتور دادم اما اعلام 
کردند تا 6 واحد دیگر تسویه نکنند به شما کنتور نمی دهیم. لطفا 

پیگیری کنید.
  چرا تصفیــه خانه هــای فاضلاب را فقط در حاشــیه شــهر 

می سازند.

شهرداری
  خیابان بوســتان کاظم آباد در بولوارتوس، محل تجمع زباله 
شده است. متاسفانه مخزنی برای زباله قرار داده نشده است و مردم 
هم توجهی به بهداشت ندارند و زباله ها را در حاشیه خیابان قرار می 
دهند. خواهشمندم شهرداری منطقه 12 عنایتی کرده، نسبت به 

نصب مخزن زباله وجمع آوری زباله ها اقدام کند. با تشکر.
 از کاشت گل و درخت در شــهرک حجت آباد جاده کنویست 

خبری نیست.
 لطفا به سازمان پارک ها و فضای سبز مشهد اعلام بفرمایید 
شاخه های درختان کاج واقع در وکیل آباد 3٦ ، خیابان سرو 11 
داخل حیاط شهروندان اســت. لطفا هرس کنید. خسته شدیم از 
بس برگ های سوزنی خشک شــده از داخل حیاط جارو کردیم. 

شهرداری منطقه می گوید وظیفه ما نیست.
  سه شنبه بعدازظهر به همراه خانواده به بوستان بزرگ پردیس 
قائم رفتیم. موقع اذان مغرب به نمازخانه بوستان رفتیم اما متاسفانه 
با وجود حضور افراد زیادی برای اقامه نماز، مکان نمازخانه کوچک 
بود و امام جماعتی هم نبود. پس مسئولان فرهنگی مربوطه برای 

بوستان ها چطور هزینه می کنند؟
  در خیابان حر 2۸ در شهرک شهید رجایی، با وجود کم عرض 
بودن خیابان، مغــازه داران جعبه هــای نوشــابه را در خیابان می 

گذارند و باعث ترافیک و تصادف می شوند.
  زمین خرابه ای در خیابان لادن 44 وجود دارد که محلی برای 
انباشت زباله و تجمع معتادان شده است. مسئولان شهر چاره ای 

بیندیشند.
  آقای شهردار مشــهد، لطفا بفرمایید چرا کمربندی جنوبی 
مشــهد نیمه تعطیل اســت با توجه به نیاز این کمربندی و جوابگو 

نبودن بزرگراه شهید کلانتری؟ ممنون.
 به علت خرابی آســفالت در منطقه پنجتن 45 روبه روی بازار 
پنجتن موقع عبور کامیون ها لرزش شدید ی با صدای خیلی زیاد 
ایجاد می شود که آسایش را از مردم می گیرد. لطفا شهرداری این 

قسمت از خیابان را ترمیم کند.
انتهای خیابان رازی به علت حفاری و گودبرداری بسته شده 
است، چرا اطلاع رسانی نمی شود؟ از طریق نصب بنر در خیابان 
های مجاور مثلا خیابان ابن ســینا، خیابان و میدان امام رضا )ع( 
اطلاع رسانی کنند تا مردم دچار ســردرگمی وترافیک و ازدست 

دادن وقت نشوند. باتشکر.

ثبت احوال
 برای اخذ کارت ملی، دو روز مرخصی گرفتــم و حدود 100 

هزار تومان از کار افتادم، یک روز هم در صف تحویل کارت ملی در 
اداره پست معطل شدم، 50 هزار تومان هم هزینه کلی رفت و آمد و 
... شد. سوالم از مسئولان این است که دولت الکترونیک کجاست؟ 
کلی هزینه به مــن تحمیل شــد، دولت الکترونیک اســت یا باعث 
سرگردانی و آلودگی زیست محیطی و تحمیل کلی هزینه به مردم؟!

شهرستان ها
  از دولت بابت طرح هایی که در شهرســتان خواف با وجود 
نعمت خدادادی سنگ آهن اجرا می کند، تشکر می کنیم. لطفا 
گزارشــی تهیــه کنید تــا ثابت شــود به هیــچ عنوان جــاده های 
مواصلاتی به شهرســتان مناســب این امکانات نیســت و شاهد 
تصادفات زیادی در منطقه هســتیم. با کمک شــرکت هایی که 
سرمایه های میلیاردی از این منطقه جابه جا می کنند، می توان 

یک ساله جاده را دو بانده کرد.
  مدت 1۸ ســال در دفتر مخابرات روســتای خیبری از توابع 
گناباد کار کردم، چند سال است تعطیل شده اما هنوز حق بیمه مرا 

نداده اند.

راه و شهرسازی
  از مسئولان خواهش می کنم به فکر جاده آرامگاه فردوسی به 

جاده کلات باشند. واقعا خطرناک است.

متفرقه
 گره های این کلاف سردرگم کتابخانه مرکزی مشهد را که چند 
دهه است همینطور بدون استفاده در منطقه آب و برق افتاده، کسی 
نیســت بــاز و از هدررفــت بیهــوده بودجه های ســنگین ســالیانه 

جلوگیری کند؟
  چرا کوهســتان پارک را باز نمی کنند؟ شهربازی کوهستان 
پارک واقعا عالی بود، چرا بدون استفاده است؟ خواهش می کنم 

رسیدگی کنید. ممنون.
  کارخانه خانه سازی مشهد با قدمت 35 ساله دولتی و   زیر نظر 
مسکن و شهرسازی، درحال تعطیل شدن است. دی و بهمن و اسفند 
حدود۸0 نفر را اخراج کردند و الباقی در حال اخراج شدن هستند. 
روزی نیست که پیمانکارها برای ســفارش به کارخانه خانه سازی 
مراجعه نکنند اما جای سوال است که چرا سفارش قبول نمی کنند؟

  در مورد فراخوان معرفی اماکن ناایمن، یک مورد آسانســور 
قدیمی و خطرناک در ســاختمان مجتمع شماره یک شورای حل 

اختلاف خیابان آیت ا... عبادی وجود دارد. پیگیری فرمایید.

فرودگاه
  چندی است انتقال فرودگاه مشهد به فاصله دور و مناسب به 
دست فراموشی سپرده شده اســت، امیدوارم هیچ فردی صدای 

مهیب هواپیماهای غول آسا را فراموش نکرده باشد.

مخابرات
  تلفن ثابت اینجانب در توس 191 از دی ماه سال 95 قطع شده 
است. با سامانه اعلام خرابی تلفن تماس گرفتم و اعلام خرابی در 
سیستم ثبت شد اما متاسفانه تا الان پیگیری نشده است. به مرکز 
تلفن چهار برج چندین بار مراجعه کردم اما امروز و فردا کردند. با 
پیگیری که انجام دادم شماره تلفن پیمانکار را پیدا کردم و چندین 
بار تماس گرفتم اما آن ها هم جواب سربالا دادند. با توجه به اینکه 
زمان استفاده از اینترنتم در حال تمام شدن است، لطفا راهنمایی ام 
کنید به کجا شکایت کنم یا درصورت امکان این مشکل را به گوش 

مسئولان شرکت مخابرات برسانید.

»متأسفانه در ادامه روند تعطیلی کارخانجات، شرکت صنایع پارت کاغذ در 
حالت کما به سر می برد و تولید اسفند و فروردین ماه نسبت به مدت مشابه 
سال قبل، حدود یک هفتم شده است. همچنین، متأسفانه کارکنان تولید 
نیز از ابتدای ماه تا کنون، به مرخصی اجباری فرستاده شده اند و اگر دولت 
فکری نکند، معلوم نیست سرنوشت خانواده کارکنان آن چه خواهد شد.«
یکی از شــهروندخبرنگاران با ارســال این پیامک به ســامانه تلگرامی 
روزنامه »خراســان رضوی« مدعی شده که صنایع پارت کاغذ مشهد به 
زمره کارخانه های تعطیل شــده پیوسته و خواســتار پیگیری وضعیت 
آن و کارکنان شــرکت مذکور شــده است. شــرکت صنایع پارت کاغذ، 
تولیدکننده کاغذ »لاینر« و »فلوتینگ« است که در سال 1375 تاسیس 
شــده و در حال حاضر، کارخانه آن در کیلومتر 16 جــاده فریمان واقع 
است. بر اساس اطلاعات پایگاه کارآفرینان صنعت خراسان رضوی، این 
کارخانه با حدود 90 نفر پرسنل در 3 شیفت کاری، سالانه حدود 9000 

تن کاغذ تولید می کرد.

برای خرید مواد اولیه، مشکل نقدینگی داریم	 
برای بررســی این ادعا و پیگیری وضعیت این کارخانه، با مدیرعامل 
شــرکت صنایع پارت کاغذ گفت و گو می کنیم. »حســین متین راد« 
در این زمینه به »خراســان رضوی« مــی گوید: این شــرکت هم مثل 
خیلی از واحدهای کوچک و متوسط که پرداخت سرمایه در گردش 
از سوی سازمان صنعت، معدن و تجارت استان در سال 1395 به آن 
ها نرسید، دچار مشکل مالی است و سازمان صنعت و معدن استان، 
قول داده که در پرداخت سرمایه در گردش سال جاری، این موضوع را 
جبران کند. وی تصریح می کند: این شرکت به صورت کامل تعطیل 
نشده است؛ اما برای تأمین مواد اولیه، نیاز به همان سرمایه در گردش 
دارد و ما نیــز برای آن کــه نیروهای شــرکت را حفظ کنیــم، آن ها را 
کماکان به صورت مرخصی نگه داشته ایم.متین راد یادآور می شود: 
البته شــرکت های زیادی مشابه این شرکت هســتند که در روزهای 
پایانی سال گذشته، لیست کارکنان خود و معوقات عیدی و پاداش 
کارگران را به سازمان تأمین اجتماعی ارائه کرده اند و پارت کاغذ نیز 

از این موضوع، مستثنا نبوده است.

اگر اعتبارات تخصیص نیابد، کارخانه کاملا تعطیل می شود	 
وی با تأکید بر این که شــرکت، توانایی تولیــد و عرضه محصولات خود 
را دارد و مشــکل نقدینگی برای خرید مواد اولیه، باعث تعلیق فعالیت 
های آن شــده اســت، می گوید: در ســال گذشــته، اعتبارات مورد نیاز 
صنایع استان، به صورت کامل محقق نشد و ما نتوانستیم از تسهیلات 
اختصاص یافته به صنایع استان استفاده کنیم. اما امیدواریم که در سال 

جاری، این امر محقق شــود. وی تاکید می کنــد: در صورت اختصاص 
نیافتن اعتبارات، احتمال تعطیلی کامل این واحد و واحدهای مشابه، 

وجود دارد.

مصوبه کارگروه ملی برای رفع مشکل مالی شرکت، به بانک 	 
ابلاغ شده است

در ادامه با معاون امور صنایع سازمان صنعت، معدن و تجارت خراسان 
رضوی گفت و گو می کنیم. »ابراهیم ناصری« با ارائه گزارشی در مورد 
پرداخت این تسهیلات به واحدهای مختلف استان می گوید: از 9۸3 
واحد صنعتی که بــرای اخذ این تســهیلات، ثبت نام کــرده اند، ۸97 
واحد به بانک ها معرفی شده اند و تا کنون به 266 واحد صنعتی، اعتبار 
3۸1 میلیارد تومانی پرداخت شده است. وی تصریح می کند: در مورد 
اعتبارات مورد نیاز شــرکت پارت کاغذ، با توجه به این که ســهامداران 
شرکت پارت کاغذ و شــرکت کارتن مشــهد )یکی از مصرف کنندگان 
محصولات پارت کاغذ( یکسان هستند، سازمان صنعت، معدن و تجارت 
استان برای اخذ تسهیلات سرمایه در گردش این 2 شرکت، به صورت 
همزمان پیگیر بوده است و چون مبلغ درخواستی این مجموعه نسبت به 
اعتبارات استانی اختصاص یافته بیشتر بوده و در استان برای اخذ مصوبه 
پرداخت این مبلغ مشکلاتی وجود داشته است، تصمیم گیری برای این 
واحد صنعتی به کارگروه ملی ارجاع داده شده است. معاون امور صنایع 
ســازمان صنعت و معدن استان یادآور می شــود: با پیگیری های انجام 
شده، موضوع پرداخت تسهیلات به این مجموعه، در تاریخ 21 فروردین 
سال جاری در کارگروه ملی، مطرح و مصوبه آن اخذ شده و بانک ملت نیز 
به عنوان عامل پرداخت، معین شده و لذا پرداخت تسهیلات، در دست 

اقدام است که ان شاءا... به زودی پرداخت می شود.

تسهیلات نرسید؛ »پارت کاغذ« در آستانه تعطیلی 
سازمان صنعت و معدن استان: مصوبه کارگروه ملی برای رفع مشکل »پارت کاغذ« به بانک ملت ابلاغ شده است 
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